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Radny Rady Powiatu 

Pan 

Marek Przyjemski 

Przewodniczący Rady Powiatu we Wrześni 

Pytania do Pana Starosty Dionizego Jaśniewicza. 

W trakcie wypowiedzi na sesji Rady Powiatu w dniu 10 lutego 2022 poinformował Pan 
radnych, że głównym zabezpieczeniem kredytu udzielonego przez PKO BP S.A. był kontrakt 
Szpitala Powiatowego we Wrześni z Narodowym Funduszem Zdrowia a jego wartość się 
sukcesywnie zmniejszała. 

1. Proszę o podanie wartości kontraktu Szpitala Powiatowy we Wrześni, Sp. z o.o. w 
Restrukturyzacji w latach 2019, 2021, 2022. 

2. Proszę o podanie o jaką wartość spadła wielkość środków finansowych pochodzących 
z kontraktu z NFZ na przestrzeni ostatnich lat? 
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